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SESSIÓ  ORDINÀRIA  DEL  PLENARI  DE 
L’AJUNTAMENT CELEBRADA EL 26-01-2015.- 

  
  
A Lloseta (Balears), a vint-i sis de gener de dos mil quinze, essent 
les vint-i-una hores, es reuneixen a la Sala de sessions de 
l’Ajuntament els següents regidors:  
 
GRUP PSOE  
Bernat Coll Ramón.  
Maria Alemany Sánchez.  
José Maria Muñoz Pérez.  
Josefa González Jiménez.  
Maria Isabel Fullana Jaume.  
Juan Coll Jaume.  
Maria del Carmen Moreno García.  
  
GRUP PP  
Pedro Coll Ramon.  
José Francisco Coll Mir.  
Aina Maria Morro Rotger.  
  
GRUP PSM-EN-APIB  
Joan Servera Coll.  
Joan Josep Coll Llabrés.  
  
GUP “EL PI” PROPOSTA PER LES ILLES BALEARS.  
Bartolomé Moyà Ferragut.  
  
Presidits pel Sr. Bernat Coll Ramon, i assistits pel Secretari de la 
Corporació Josep Alonso Aguiló, i la Interventora Accdtal., a 
l’objecte de celebrar, en primera convocatòria, sessió ordinària del 
Ple de la Corporació, d’acord amb el següent ordre del dia:  
  
1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR 24-11-2014.-  
Per unanimitat, i sense observacions s’aprova l’acta de la sessió anterior.  
  
 



2 

 

2.- MODIFICACIÓ BASES D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST 
2015.- 

Es dóna compte de la següent proposta de resolució, formulada per la regidora 
d’Hisenda:  

“Atès la Llei d’impuls de la factura electrònica, és potestat de l’Administració 
municipal, excloure per disposició reglamentària aquells supòsits en que estaran 
exclosos de l’obligació de presentació de factures electròniques.  

Per això, se proposa incloure a les bases d’execució del P-2015, la següent disposició 
addicional: 

“1.- D’acord amb l’article 4 de la Llei 25/2013, d’impuls de la factura electrònica i 
creació del registre comptable de factures en el Sector Públic, a partir del dia 15 de 
gener de 2015 tots els proveïdors que hagin entregat bens o prestat serveis a 
l’Administració Pública podran expedir i remetre factura electrònica. En tot cas, estaran 
obligats a l’ús de la factura electrònica i a la seva presentació a través del punt general 
d’entrada que correspongui les entitats següents: 

a) Societats anònimes; 

b) Societats de responsabilitat limitada; 

c) Persones jurídiques i entitats sense personalitat jurídica que no tinguin la nacionalitat 
espanyola; 

d) Establiments permanents i sucursals d’entitats no residents en territori espanyol en 
els termes que estableixi la normativa tributària; 

e) Unions temporals d’empreses; 

f) Agrupació d’interès econòmic, Agrupació d’interès econòmic europea, Fons de 
Pensions, Fons de capital risc, Fons de inversions, Fons d’utilització d’actius, Fons de 
regularització del mercat hipotecari, Fons de titulització hipotecària o Fons de garantia 
de inversions. 

No obstant, estaran exclosos d’aquesta obligació de facturació electrònica les factures 
d’import no superior a 5.000 euros i les emeses per els proveïdors de serveis a l’exterior 
de les Administracions Públiques fins que dites factures puguin satisfer els 
requeriments per a la seva presentació a través del Punt general d’entrada de factures 
electròniques,  d’acord amb la valoració del Ministeri d’Hisenda i Administracions 
Públiques, y els serveis a l’exterior disposin dels mitjans i sistemes apropiats per a la 
seva recepció en dits serveis”. 

Quan a la tramitació d’aquesta modificació de les bases d’execució del P-2015, se 
seguirà  el procediment establert a l’informe proposta de resolució de Secretaria, de 
data 14/11/2014, d’aprovació del P-2015.  
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Això, no obstant,  el plenari, previ dictamen de la comissió informativa, acordarà el 
que consideri més convenient. Lloseta, a 20 de gener de 2015.- La regidora d’Hisenda, 
Maria Alemany Sánchez.- Informe favorable del Secretari i la Interventora Accdtal”.  

Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per unanimitat.  

 

3.- EXPEDIENT DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE 
CRÈDITS.- 

PROPOSTA D’APROVACIÓ DE RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL DE 
CRÈDITS 

 

En Bernat Coll Ramón, Batlle de l’Ajuntament de Lloseta, en l’exercici de 
les facultats que m’atribueix la Legislació vigent, proposo al Ple l’adopció de 
l’Acord següent: 

 

Davant la presentació de factures, per un import total de 112,20 euros, en el 
departament d’Intervenció corresponents a exercicis anteriors. 

 

Atès l’informe d’Intervenció de data 14/01/2015, on consta que en aplicació 
de l’article 60.2 del Reial Decret 500/1990, de 20 d’abril, el reconeixement 
d’obligacions corresponents a exercicis anteriors que, per qualsevol causa, no ho 
haguessin estat en aquell a què corresponien, és competència del Ple de la Corporació, 
i que en aquest cas concret és possible la seva realització. 

 

De conformitat amb el que s’exposa, proposo al Ple de la Corporació l’adopció de 
l’Acord següent: 

 

PRIMER. Aprovar el reconeixement dels crèdits següents 112,20 euros, 
corresponents a exercicis anteriors que es relacionen a continuació: 

Aplicació 
pressupostària 

Data 
factura 

Factura 
núm. 

Data de 
Registre 
factura 

Import Proveïdor Concepte 

2015/0/920/22604 9/5/2013 
FM 

884/2013 
14/01/2015 54,66€ 

Mª Alicia Echevarria 
Perez 

Notes registre de la 
Propietat 

2015/0/920/22604 9/5/2013 
FM 

887/2013 
14/01/2015 57,54€ 

Mª Alicia Echevarria 
Perez 

Notes registre de la 
Propietat 

 

SEGON. Aplicar, amb càrrec al Pressupost de l’exercici 2015, els crèdits 
corresponents a despeses de notaria per un import total de 112,20 euros, amb càrrec a 
l’aplicació pressupostària 2015/0/920/22604, la qual disposa de crèdit adequat i 
suficient per fer front a dites despeses.  Lloseta, 20 de gener de 2015. El Batlle., Sgt.: 
Bernat Coll Ramón”.- 
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Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per unanimitat.  

 

4.- PROPOSTA ELECCIÓ  JUTGE DE PAU TITULAR.- 

“Proposta de Batllia.- Atès l’expedient administratiu instruït i, vista la única instància 
presentada, el Sr. Batlle proposa al Ple de la Corporació l’adopció del següent acord: 

1.- Proposar com a Jutge de Pau, al Sr. MIGUEL ORDINAS REAL (DNI núm. 
41.320.897-V). 

2.- Elevar dita proposta al Il·lm. President de l’Audiència Territorial de les Illes 
Balears, interessant el nomenament definitiu. Lloseta, a 7 de gener del 2015.- El 
Batlle”.-  

Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per unanimitat.  

 

5.- MOCIONS.- 

Es dóna compte de les següents mocions o propostes.  



5 

 

 



6 

 



7 

 

5.1.- En relació a la proposta sobre el pavelló municipal de bàsquet, el regidor Pedro Coll (PP) explicà 
que la finalitat de la proposta era que hi hagués un correcte manteniment de les instal·lacions, en garantia 
dels usuaris.  
 
El Batlle digué que estudiaria la proposta del bany per a minusvàlids, però que fins ara (hi ha un bany 
habilitat al pavelló) no havia rebut cap queixa sobre aquest particular. Respecte de les goteres, explicà 
que era un problema difícil, que afectava a una generació d’aquests models de pavelló que es feren fa 
uns 20 anys. Les goteres se produeixen, sobre tot, en dies de pluja, i segons la direcció del vent. Ja s’ha  
demanat un pressupost per a la seva reparació. La solució radical era canviar la coberta, però també 
s’havia d’avaluar el cost.  
 
Joan Servera (PSM-EN) digué que ja hi havia un bany adaptat per a minusvàlids; en canvi hi havia altres 
instal·lacions municipals (Ajuntament vell, Sa Mina, primer pis sobre la biblioteca, Teatre, etc., que 
tenien mancances en matèria de supressió de barreres arquitectòniques).Respecte a les cadires, doncs, 
igualment, al camp de futbol no hi havia cadires a les grades.  
Respecte de la reparació de les goteres, el PSM-EN, se mostrà totalment d’acord amb la reparació.  
 
Bartomeu Moyà (PI) se mostrà totalment a favor d’adoptar mesures a favor dels minusvàlids; així 
mateix, digué que s’havia d’invertir en el manteniment de les instal·lacions. 
 
 Sotmesa la proposta a votació, s’aprova per unanimitat.  
 
5.2.- Sobre la zona d’estacionament. El regidor P. Coll (PP) explicà les millores proposades sobre 
manca d’aparcaments i de voravies amb la idea d’intentar fer un accés directe a les piscines, i garantir la 
seguretat del usuaris que han de fer el recorregut a peu, adequant també les faroles d’enllumenat públic. 
 
El grups polítics se manifestaren d’acord amb la voravia proposada, per la part esquerra del vial i que se 
millorés l’enllumenat públic , inclús instal·lant un altre punt de llum. El Batlle parlarà amb l’arquitecte 
tècnic municipal per estudiar el traçat de la voravia.  
 
En canvi, sobre l’ampliació de la zona d’aparcament, que s’hauria de fer en la muntanya d’Es Puig no 
hi va haver unanimitat, perquè, endemés, segons el Batlle, eren terrenys privats.    
 
S’acordà votar per separat la part dispositiva proposada.  
 
El punt 1 i 2 s’aproven per unanimitat.  
El punt 3, s’aprova amb els 3 vots favorables dels regidors del PP i l’abstenció dels demés regidors (7 
PSOE, 2 PSM-EN i 1 PI).  
 

 
6.- CONTROL I FISCALITZACIÓ DELS ÒRGANS DE GOVERN. PRECS I PREGUNTES.- Els 
batlle manifestà – després de 16 anys de presidència, i per primera vegada - que se contestarien per escrit 
les preguntes formulades pels grups municipals.  
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6.1.- El regidor Joan Servera (PSM-EN) plantejà les següents preguntes:  
1.-Volem demanar si podeu tornar a estudiar la possibilitat de que els cotxes que hi ha estacionats al 
carrer Joan Carles I passin a l'altra part de carrer. 
Creïn que aquest canvi afavoriria la circulació dels cotxes que entren al poble ja que no haurien de fer 
les dues ziga -zagues que hi ha, la vissibilitat dels cotxes que surten dels carrers Josep Ferragut i 
Bartomeu Canyelles seria molt millor, aconseguiriem més aparcaments etc.                         
L'altre dia un cotxe que circulava per quest carrer es va empotrar a una farola. Volem recordar que no és 
la primera vegada que això passa. Es necessari que es doni solució a aquest problema. 

 
2.- Alguns usuaris de la piscina municipal que només fan cursets de natació demanen si els mesos que 
hi ha festes com el passat mes de desembre,  puguin almenys poder nedar per lliure per així poder 
recuperar els dies perduts del curs.       

                                                                                                             

 
 
 

6.2.- El regidor Bartomeu Moyà (del PI) plantejà les següents preguntes:  
1.- Se’ns ha sol·licitat si es pot suavitzar l’entrada de vehicles a la plaça del carrer Rubén Dario, que 
segons els veïns que tenen cotxeres per la citada plaça, l’acera te els cantons massa vius i els provoquen 
talls a les rodes, es demana si simplement es poden polir o arreglar el tros de acera per la que sa te accés 
a la anomenada plaça per evitar aquest problema. 

 
2.- Fa mes d’un any es sol·licità a l’ajuntament que revisés les voravies del carrer Teatre i com a resposta 
el dia 21-1-2014, fa un any, l’ajuntament entrega resposta per escrit amb el número de sortida 66, que 
diu literalment: 
“Vist el seu escrit-RGE núm. 65, de 16/01/2014- Li COMUNICO que he donat instruccions al cap de la 
brigada municipal, perquè dins la planificació de la seva feina, contempli la  reparació de dites voravies 
tot d’una que l’ordre de prioritats ho permeti.- Lloseta, a 20 de gener de 2014.- signat, El Batle,” 
Segons se’ns ha comunicat encara es l’hora de que es faci res al respecta, creïn que una de les coses que 
més te en compte el poble i els llosetins, es que se lis doni solució als seus problemes, que malgrat no 
siguin prioritaris pel be general del poble si ho son a nivell particular, i la suma dels particulars formen 
el conjunt de llosetins, creïn que s’ha de millorar aquest tema i l’actuació de la brigada, a la que sempre 
hem defensat diguem que ens escolten a tots nosaltres, però creïn que avanç de nosaltres hi ha d’anar 
tots el altres llosetins. 
 
3.- Ens han comentat que a l’obre del carrer Nou hi ha manca de seguretat, varilles sense protecció, 
barres mal col·locades i sense il·luminació i que en general esta fet un desastre, així com es creu, (aquí 
no entrarem a si es veritat o no)  que s’estorben mes del necessari per anar acabant les diferents fases, lo 
que si es realment important, es fase mes be o mes malament l’obra, es la seguretat dels ciutadans, 
esperem es posi solució lo avanç possible. 
 
4.- Divendres es va tornar a robar al Punt Verd i va desaperaixe  entre altres coses menjar de sa canera. 
No hi ha càmeres de vigilància? 
S’ha fet alguna gestió per evitar aquests robatoris? 
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Saben que la Llei de Protecció de Dades prohibeix, si no ha canviat l’ús de càmeres als punts verds, però 
no parlen de alarmes de moviment, barreres invisibles o sensors de moviment, tant en càmeres com amb 
infrarojos. 
 

 
 
 

 
I no tenint més assumptes per tractar el Sr. President dóna per finalitzada la sessió, a les 
14’30 h. de tot el qual jo el Secretaria, certifico.  
 

 El Batlle,       El Secretari, 
 

 

 

 

 


